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Op 27 juli 2020 ontvingen wij vragen van de VVD over de kermis in Riel op basis van artikel 40 
Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende 
antwoord: 
 
Vraag 1: 
Uiteraard is de schaal van de kermis in Riel niet vergelijkbaar met deze evenementen, maar toch 
maken wij ons zorgen. Is het gezien de laatste ontwikkelingen m.b.t. het corona virus nog altijd 
verstandig en verantwoord om de kermis in Riel door te laten gaan? 
 
De aanvraag voor vergunning voor de kermis in Riel is recent ingediend en wordt momenteel 
beoordeeld. Wij hebben nog geen vergunning verleend en verwachten deze binnen zes weken te 
verlenen. Bij de aanvraag is een plan ingediend, dat nu wordt getoetst op de coronamaatregelen 
zoals deze nu gelden.  
 
Binnen de coronamaatregelen die nu gelden is het goed mogelijk om op een veilige manier een 
kleinschalige dorpskermis (11 attracties) te organiseren. We bouwen voort op de positieve 
ervaringen die zijn opgedaan bij de organisatie van de kermis in Moergestel (gemeente Oisterwijk). 
We werken namelijk met dezelfde kermiscoördinator en kermismeesters. Uiteraard leren we ook 
van wat in Tilburg is gebeurd en volgen we de ontwikkelingen daar op de voet. 
 
Vraag 2: 
Als het college het doorgaan van de kermis in Riel verstandig en verantwoord acht, welke 
maatregelen worden dan genomen om de veiligheid en gezondheid van de inwoners van Riel en 
de bezoekers van die kermis te garanderen? 
 
Vanwege de coronamaatregelen hanteren we een ruimere opstelling. De bezoeker kan overal de 
1,5 meter in acht nemen. Looproutes worden ingericht en waar nodig worden hekken geplaatst om 
bezoekersstromen te spreiden en te sturen. Ook banners wijzen de bezoekers op de geldende 
coronaregels. Toezicht vindt plaats door de inzet van beveiligers. Ook zijn we in gesprek met 
jongerenwerk Mainframe voor de inzet van jongerenwerkers in de avonduren.   
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Iedere exploitant moet daarnaast zijn attractie coronaproof inrichten en zorgen voor een 
voorziening voor handhygiëne.  
 
Bij drukte wordt via de geluidsinstallaties van de attracties omgeroepen dat bezoekers moeten 
doorlopen of later terug moeten komen. Ook is het mogelijk om de attractie(s) tijdelijk stil te 
zetten. Bij extreme drukte wordt de kermis voortijdig beëindigd.  
 
Tot slot zijn randactiviteiten dit jaar niet toegestaan, zoals het jaarlijkse concert van de harmonie of 
optredens van de ballonnenclown. De horeca mag alleen een terras plaatsen. Muziek, optredens 
van een dj of artiest zijn niet toegestaan.   
 
Door al deze maatregelen creëren we een zogeheten “doorstroom evenement”, wat past binnen de 
huidige coronamaatregelen en wat op grond van de huidige noodverordening is toegestaan. 
 
Wanneer de komende tijd blijkt dat het coronavirus zich dusdanig ontwikkelt dat de kermis niet 
meer verantwoord door kan gaan, dan gaat deze ook niet door. Dit is bekend bij de 
kermisexploitanten. Ook als een dergelijke ontwikkeling zich tijdens de kermis voordoet is het 
mogelijk de kermis stil te leggen of te verbieden.  
 
Met alle afspraken en maatregelen zoals hierboven omschreven, verwachten wij een verantwoord 
evenement te kunnen organiseren waar onze inwoners plezier aan kunnen beleven.  
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